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Rozalija Pipan. naiheslnica rav-
nateljice VVO Rezke Dragarjeve

Vrtec v Šentvidu je dobil upo-
rabno dovoljenje že leta 1976, fie-
ravno ga ne bi smel, saj takrat ni
bilo urejeno otroško igrišče, ki je
pri takem objektu nujno potrebno.
Res so bile takratne potrebe po
varstvu otrok tako pereče, da so to
uporabno dovoljenje »izsilili«. To
pa se nam maščuje še danes, kajti
na prostoru kjer naj bi bilo otroško
igrišče je še vedno kmetijsko po-
slopje, ki pa že dolgo ne služi svo-
jemu namenu.

Kljub prizadevanjem vodstva KS
in vrtca. sredstev javnega obvešča-
nja in drugih pa se zadeva ne pre-
makne. Na seji skupščine KS smo
izvedeli, da je dobila lastnica ob-
jekta odločbo po kateri se mora
izseliti. Kljub tcmu se zadeva ven-
darle ne premakne iz mrtve točke.
Ker bo iz dneva v dan težje (pred-
vsem pa dražje) urediti igrišče, ki
ga zelo potrebujemo, nas zanima

kje in do kdaj se bo še zatikalu pri
razreševanju tega problema in kdo
nosi odgovornost.
ODGOVOR

Lastnica, Frančiška Hočevar bi
se resda že zdavnaj morala izseliti,
saj so ji dodelili dvoinpolsobno sta-
novanje na Rašiški 11. A kaj. ko
lastnica odločno zavrača preseli-
tev, češ, morala bi dobiti trisobno
slanovanje in to samo v Šentvidu.
V občini so ostali nemočni, zato so
zadevo poslali na republiški komite
za urejanje in varstvo okolja, kjer
so njeno pritožbo zavrnili. Edina
možna pot, ki jo jt še lahko ubrala
je bila priložba na Vrhovno sodiš-
če. To priložnost je izrabila in sod-
ni mlini zdaj spet meljejo...

Lado Vidmar, graflk
Center Medvod je v zadnjih me-

secih dobil drugačno podobo. Sko-
raj bi lahko rekli, da je že podoben
središču naselja (zgrajcna je bila

nova banka, asfaltirano je bilo av-
tobusno vozišče, preurejeni so go-
stinski obrati, Color ima urejeno
fasado.. .) . V tem centru pa me
moti neurejeno parkiranje ter ne-
urejena avtobusna postaja, dotra-
janj kioski, še posebej slaščičarjev
in navsezadnje me zanima kdaj bo
v Medvodah zgrajena blagovnica,
ki nam jo obljubljajo že več kot
desetletje.

ODGOVOR:
/ a novo slaščičarno je že izdelan

projekt in pridobljena dokumenta-
cija za pričetek gradnje. Torej slaš-
čičarna v prihodnje ne bo več
v obliki kioska temveč bo zidan
objekt, ki bo stal na platoju kjer bo
v nadaijevanju ludi blagovni cen-
ter. Pri posvetovanju in usmerja-
nju glede gradnje tega objekta je
sodelovala tudi KS Medvode. Pri-
četek gradnje bo takoj, ko bodo
dovoljevale vremenske razmere.

Za postajališča in kioske, ki se-
daj kazijo ta del cenlta Medvod, je
krajevna skupnost Medvode že da-
la izdelati idejne projekte. Skladno
s temi idejnimi projekti bo urejena
mini tržnica in kioski ter avtobusno
postajališče. Vsi ti objekti pa se
bodo skladali z okoljem. V KS na-
črtujejo, da bodo vsaj del lega pro-
grama uresničili že lelos in sicer
lako, da bodo skušali pridobili so-
investilorja.

Glede parkirišč okoli železniške
postaje, Colorja in banke, so se
uporabniki dogovorili, da bodo iz-
delali talne označbe parkirišč.
Upajo, da bo na ta način dosežen
red glede parkiranja, sicer pa bodo
prosili pristojne organe, da bodo
zadevo uredili.

Se vedno pa je odprto vprašanje
gradnje blagovnega centra. Znan
je sicer inveslitor, lo je ABC Loka,
ki ima v svojih planih opredeljeno,
da bodo blagovni center zgradili še
v tem srednjeročncm obdobju.

Občanka Guncelj. ki se ni želela
folografirati in je hkrati prosila, da
jo ne imenujemo. nam je zastavila
naslednje vprašanje:

V Guncljah so zgradili smučar-
sko središče, s katerim so okoli-
škim krajanom povzročili ogromne
težave . . . Ne samo. da to središče
in naprave na njem, nimajo sanita-
rij, slačilnic, shramb za smuči ter
zadostne količine električne ener-
gije in vode, ampak soinvestitorji
(ali organizatorji) posegajo tudi na
vrtove krajanov, še bolj pa obisko-
valci teh objektov, ki parkirajo
svoja vozila tudi na vrtove ter do-
vozne ceste in onemogočajo stano-
valcem normalen dostop do svojih
hiš. Krajane zanima. kdaj in kako
bo investitor napravil red ter konč-
no omogočil krajanom tega dela
Guncelj normalno življenje.

ODGOVOR:
Na lo vprašanje bo ležko odgo-

voriti kajti na Komileju za ureja-
nje prostora o lem nimajo veliko
podatkov. Zatrdili pa so, da so
ugodili prošnji Sportnega društva
Dolomiti za ureditev smučišča in
obstoječih skakalnic. Vendar pa
v njihovi prošnji ni bilo zaznati ti-
stega kar navaja krajanka, zato bo
najbolje, če poiščete pravi odgovor
kar pri investitorju ŠD Dolomili,
ki očitno dela bolj po svoje.


